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Spoštovani gospe in gospodje, 

Cenjeni kolegi državni svetniki, poslanke in poslanci, 

Cenjena evropska poslanka Romana Tomc, 

Cenjeni gostje iz Goriškega in širše Primorske, 

Spoštovani razpravljavci, 

Spoštovani ostali udeleženci, ki nas spremljate na daljavo … 

 

Vsem skupaj prisrčen pozdrav iz Dvorane Državnega sveta – drugega doma 

slovenskega parlamenta. Danes je za Državni svet pomemben dan. Dan, ko 

vrata svoje dvorane znova odpiramo javnostim, čeprav zaradi varnostnih 

razlogov v močno okrnjeni sestavi udeležencev. Interes, da danes spregovorimo 

o težki situaciji, v kateri se je znašla ne le goriška temveč širša primorska regija 

zaradi vse večje socialne in ekonomske stiske, saj je njeno poslovno okolje 

dobesedno ugasnilo spričo izgube italijanskega trga, je izjemen. Vesel sem, da 

smo kot inštitucija, ki pluralno zastopa široke interese slovenske družbe, 

pravočasno prepoznali razsežnosti ekonomsko-socialnih sunkov pretresa, v 

katerem smo se znašli zaradi nove koronavirusne bolezni COVID-19 ne le doma 

temveč po vsem svetu.  Kako uspešni bomo pri omilitvi katastrofalnih posledic 

krize na gospodarstvo in socialo, pa je odvisno od vsakogar izmed nas tukaj 

zbranih – lahko celo rečem – za skupno mizo. 

Čas je dragocen in vsaka izgubljena minuta pomeni konkretne boleče reze v 

gospodarstvu, pomeni izgubo delovnih mest, socialne stiske, beg možganov … 

Da je temu res tako, bodo v nadaljevanju potrdili razpravljavci tako v besedah 

kot številkah. Smernice in napovedi gospodarske krize so alarmantne in ne 

zadevajo, kot bomo v nadaljevanju videli, zgolj določenih panog, sta pa 



igralništvo in turistično gospodarstvo zagotovo med najbolj prizadetimi. Ob tej 

priložnosti bi želel opozoriti zlasti na probleme manjših gospodarskih subjektov, 

ki se zaradi likvidnostnih težav, težje prebijajo skozi krizo. Odvisnost od 

italijanskega trga je na Goriškem res velika, zato so si tudi pobudniki dali ta 

parameter kot izhodišče svoje iniciative.  

Sam osebno pa temu dogodku dajem še večji in širši pomen, kot pa to nakazuje 

sicer bogat in raznolik program današnjega posveta. In sicer v tem vidim 

predvsem vzorčen model konstruktivnega dialoga med državo, lokalnimi 

skupnostmi in gospodarstvom, ne glede na katero regijo se problematika 

nanaša. Namreč brez sodelovanja in povezovanja težko dosežemo rešitve, še 

težje rezultate, ki bodo v skupno korist, v kateri bomo vsi enakopravni deležniki 

in v kateri bodo upoštevane tudi specifike določenih regij. 

A da ne bi danes ostali le pri praznih besedah in puhlih obljubah, predlagam, da 

se formira posebna delovna skupina v sestavi pobudnikov iniciative Rešimo 

Goriško, sveta županov goriške in severne primorske regije, resornih 

ministrstev, gospodarskih in razvojnih asociacij ter obeh domov slovenskega 

parlamenta, ki bo redno mesečno preverjala proces oblikovanja in izvajanja 

ukrepov ter aktualno gospodarsko sliko v regiji. 

 

Hvala. 

 


